
2022-03-23 

Överlida Byalags Årsmöte 

Långehall 

 

Närvarande: 

Helen Frisell  

Johannes Gabrielsson  Eva Berntsson   

Fredrik Johansson  Jan Berntsson   

Reima Mattila                            Glenn Larsson  

Malgorzata Simonsson  Torgny Pettersson 

Martin Lundgren   Leif Litzell  

Amanda Magnusson 

 

 

 

Mötet öppnades Mötet öppnades av Roxana Guzman. 

  Till mötets ordförande valdes Roxana Guzman. 

  Till mötets sekreterare valdes Helen Frisell. 

 

Protokolljusterare Till justerare valdes Johannes Gabrielsson och Fredrik Johansson. 

Kallelse  Godkändes och har skett i tid. 

Dagordning  Fastställdes och godkändes 

 

Verksamhetsberättelse Föredrogs enligt bifogad lista av Roxana. 

  Verksamhetsberättelsen godkändes. 

 

Ekonomisk redogörelse Föredrogs enligt bifogad lista av Roxana Guzman 

  2022 års intäkter: 178530,43   kr 

  2022 års utgifter: 283272,49 kr 

  Årets resultat:  104742,06 kr 

  Den ekonomiska redogörelsen godkändes. 



 

 

 

Revisionsberättelse Föredrogs enligt bifogad lista av Roxana Guzman. 

  Överlida byalags konton tecknas av ordförande och kassör var för sig. 

  Revisionsberättelsen godkändes. 

 

Ansvarsfrihet för styrelsen Beviljades för verksamhetsår 2022. 

 

Verksamhetsplan Föredrogs enligt bifogad lista av Roxana Guzman. 

  Verksamhetsplanen godkändes. 

Val av styrelseledamöter 

Sittande   Roxana Guzman, 1 år  

  Markus Johansson, 1 år 

  Amanda Magnusson, 1 år  

  Helen Frisell, 1 år  

 

Omval/nyval  Fredrik Johansson, 2 år omval 

  Alexander Simonsson, 2 år omval 

  Reima Mattila, 2 år omval 

  Malgorzata Simonsson, 2 år nyval 

 

 

Suppleanter  Helene Jansson, 1 år omval 

  Johannes Gabrielsson, 1 år omval 

 

Avgår  Karin Eriksson 

 

Val av revisorer Tobias Ljung, 1 år omval 

  Hanna Börjesson, 1 år omval 

 



 

Suppleanter Sofia Persson, 1 år omval 

 Mona Lindqvist, 1 år omval 

 

Val av arbetsgrupper  

Mjöbäck Överlida Tillsammans 

  Eva Berndtsson, 1 år omval 

  

 

Cykelfestkommittén Sofie Ljung, 1 år omval 

  Tobias Ljung, 1 år omval 

  Peter Löfström, 1 år omval 

  Roxana Guzman, 1 år omval 

 

Tennisklubben Glenn Larsson, 1 år omval  

Mattias Larsson, 1 år omval 

Martin Lundgren, 1 år omval 

Daniel Larsson, 1 år omval 

 

Näsetrundan  Ulf Aronsson, 1 år omval 

Reima Mattila, 1 år omval 

  Mattias Larsson, 1 år omval 

  Magnus Larsson, 1 år omval 

  Jan Berndtsson, 1 år omval 

  Lars Karlsson, 1 år omval 

  Morgan Karlsson, 1 år omval 

  Leif Litzell, 1 år omval 

 

Val av valberedning Lina Sörbom omvaldes 

 

Inkomna förslag från styrelse och övriga medlemmar 

  Inga förslag inkomna 



 

Övriga frågor 

• Styrelsen beslutade att låta tennisbanan i Överlida ligga i träda hela år 2023 då det är alldeles 

för lite intresse för banan. Det kommer sättas upp en lapp vid tennisbanan och på byalagets 

social medier angående detta och uppmanar folket att höra av sig om de har åsikter och 

ideér på hur vi skall öka användandet. I nuläget krävs en stor renovering av banan som är 

både kostsam och tidskrävande. 

• Fråga kring gång och cykelväg  till Mjöbäck togs upp.  

Trafikverket har varit och tittat på sträckan tillsammans med Svenljunga Kommun och nu 

kommer ärendet åter igen att behöva tas upp i politiken då alla kostnader gått upp sedan 

förra beslutet togs. Mer info kommer när vi vet vad kommunen beslutar. 

 

 

 

 

 

Avslutande av mötet Ordförande tackar för uppslutningen och avslutar mötet. 

 

 

 

 

____________________________  __________________________ 

Sekreterare Helen Frisell   Ordförande  Roxana Guzman 

 

 

____________________________  ___________________________ 

Justerare Fredrik Johansson   Justerare Johannes Gabrielsson 

 

  

   

   


